


姓名	王勇	性别	男	
职称	讲师	系别	基础课部	
学位	硕士	电话	025-58606577	
E-mail	wangyong@njau.edu.cn			
单位地址	南京市浦口区点将台路 40 号	邮编	210031	
研究领域	应用数学			
社会兼职	无			
承担项目	<ol style="list-style-type: none"> 1. 高等数学研究性教学试点 2. 教学质量评判的数学模型 3. 高等数学与工程数学教学改革 4. 研究生数学课程建设 5. 数学方法在农业机械评判中的应用 			
学术成果	近期主要论文： <ol style="list-style-type: none"> 1.农产品期货价格的相关分析 2.小麦期货价格预测的马尔科夫模型 3.广义二阶导数和二阶混合偏导数之间的关系 			
奖励荣誉				

Teaching staff/Personal information (样表)

Name	WangYong	Gender	Male	
Title	Lecturer	Department	Basic Course Department	
Degree	Master	Telephone	025-58606577	
E-mail	wangyong@njau.edu.cn			
Unit address	40 Dianjiangtai Road, Nanjing		Post code	210031
Research field	Applied mathematics			
Social appointments	None			
Research projects	<ol style="list-style-type: none"> 1. Pilot research-based teaching advanced mathematics 2. Mathematical model of teaching quality evaluation 3. Higher mathematics and engineering mathematics teaching reform 4. Graduate student mathematics curriculum construction 5. Mathematical methods in the application of the agricultural machinery to judge 			
Academic achievements	Research papers: <ol style="list-style-type: none"> 1. Agricultural futures prices of correlation analysis 2. The markov model to predict the price of wheat 3. The relations between generalized second derivative and second mixed partial derivative 			
Reward & honor				